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Zittingsverslag gemeenteraad 
 
AANWEZIG : 
voorzitter :  Veerle Scheire 
burgemeester :  Johan Vanhulst 
schepenen :  Lisa Hermans, Cil Cuypers, Sandra Noé, Matthias Multani 
raadsleden :  Mia Ombelet, Tie Vanbeselaere, Frederik De Buck, Hans-Kristof 

Carême, Ludo Aerts, Marijke Sterckx, Hilde Van der Putten, Monda 
Wuytack, Maarten Van Schoonbeek, Peter Vandenbalck, Claudia Van 
Passel, Luc De Vos, Nico Frederix, Joyce Meulemans 

algemeen directeur :  Peter Verlinden 
VERONTSCHULDIGD : 
schepen :  Stefaan Van Haegenborgh 
 
Vanaf punt OZ.2 is raadslid Maarten Van Schoonbeek aanwezig. 
Vanaf punt OZ.2 is raadslid Nico Frederix aanwezig. 
 
Overeenkomstig artikel 278 § 1, tweede lid DLB vermeldt het zittingsverslag in chronologische 
volgorde alle besproken onderwerpen. 
  
De voorzitter deelt mee dat de agenda werd opgedeeld in A- en B-punten. De B-punten zijn 
agendapunten 6, 8, 10, 11, 12, 13, 14, 16, 17, 18, 21, 22, 23, 24 en 25 en zijn punten waarvoor geen 
tussenkomst of toelichting werd gevraagd door de raadsleden. Deze worden globaal gestemd. 
 
 
OPENBARE ZITTING  
 
MILIEU 
 
OZ.6. Milieu - Samenstelling milieuadviesraad - kennisneming 
 
 
CULTUUR 
 
OZ.8. Cultuur - Kandidatuur Leuven & Beyond Europese Culturele Hoofdstad 2030 (LOV2030) 

en voorbereidingen IGS Cultuur Oost-Brabant - principiële deelname - goedkeuring 
 
 
ALGEMENE ZAKEN 
 
OZ.10. Algemene zaken - Informatieveiligheids- en privacybeleid - goedkeuring 
 
 
SECRETARIAAT 
 
OZ.11. Secretariaat - Gemeenteraadscommissie "Beleid" - samenstelling - goedkeuring 
 
 
OZ.12. Secretariaat - Deontologische commissie - samenstelling - goedkeuring 
 
 
OZ.13. Secretariaat - Dijledal - algemene vergadering der aandeelhouders van 14 mei 2025 - 

goedkeuren agenda en vaststellen mandaat afgevaardigde - bekrachtiging beslissing 
college van 12 mei 2025 

 
 
OZ.14. Secretariaat - Regionaal Landschap Dijleland vzw - bijzondere algemene vergadering 

van 21 mei 2025 - goedkeuren agenda en vaststellen mandaat afgevaardigde - 
bekrachtiging beslissing college van 12 mei 2025 
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OZ.16. Secretariaat - Poolstok - uitnodiging algemene vergadering van 6 juni 2025 - 

goedkeuren agenda en vaststellen mandaat afgevaardigde 
 
 
OZ.17. Secretariaat - Zefier - gewone algemene vergadering van 12 juni 2025 - goedkeuren 

agenda en vaststellen mandaat afgevaardigde 
 
 
OZ.18. Secretariaat - EthiasCo - gewone algemene vergadering van 12 juni 2025 - goedkeuren 

agenda en vaststellen mandaat afgevaardigde 
 
 
OZ.21. Secretariaat - Interleuven - algemene vergadering van 18 juni 2025 - goedkeuren agenda 

en vaststellen mandaat afgevaardigde 
 
 
OZ.22. Secretariaat - EcoWerf - buitengewone algemene vergadering van 18 juni 2025 - 

goedkeuren agenda en vaststellen mandaat afgevaardigde 
 
 
OZ.23. Secretariaat - EcoWerf - algemene vergadering van 18 juni 2025 - goedkeuren agenda 

en vaststellen mandaat afgevaardigde 
 
 
OZ.24. Secretariaat - Fluvius Zenne-Dijle - algemene vergadering van 19 juni 2025 - goedkeuren 

agenda en vaststellen mandaat afgevaardigde 
 
 
OZ.25. Secretariaat - IGS Hofheide - gewone algemene vergadering van 25 juni 2025 - 

goedkeuren agenda en vaststellen mandaat afgevaardigde 
 
 
OZ.2. Secretariaat - Mededelingen 
De voorzitter nodigt alle raadsleden uit op maandag 26 mei vanaf 19u op de ‘Netwerkavond 
Bierbeekse ondernemers’ in zaal De Velpe te Opvelp.  
 
De voorzitter deelt mee dat: 

● Vanaf maandag tot en met 28 juni de borre de studenten in haar vergaderzalen verwelkomt 
onder de titel ‘de borre Blokt’.  

● Op woensdag 4 juni om 15u30 de speeltuin aan de Bistro de borre officieel wordt geopend. 
● Op donderdag 5 juni om 20u Pol Vanden Bempt zijn boek ‘De bestuurders van onze 

gemeente 1818-2025’ voorstelt in de raadzaal van het gemeentehuis.  
● Op vrijdag 20 juni vanaf 19u ‘Kampioenen & Kanjers’ plaatsvindt. Dit is de 

vrijwilligersverwendag, gecombineerd met de viering van de Bierbeekse kampioenen. Zij roept 
de raadsleden op om samen met het gemeentepersoneel daar te gaan helpen. 

● Op maandag 23 juni om 20u de eerste gemeenteraadscommissie Beleid, onder het 
voorzitterschap van Ludo Aerts, plaatsvindt. Op de agenda staat de jaarrekening 2024. 

 
De schepen van Cultuur vult aan dat op 5 juni om 19u de ticketverkoop van de borre start.  
 
De schepen van Internationale Samenwerking was einde maart met een delegatie op bezoek in Oña. 
De delegatie heeft daar niet alleen veel goede wensen en veel mooie woorden over Bierbeek 
gekregen, maar ook een aantal cadeautjes voor onze burgemeester. Hij overhandigt deze 
geschenken aan de burgemeester. 
 
 
OZ.1. Secretariaat - Notulen en zittingsverslag d.d. 24 april 2025 - goedkeuring 
Marijke Sterckx (N-VA) wijst op een klein foutje in het zittingsverslag, meer bepaald over punt 8: de 
interventie over de hondenlosloopweide. Het zittingsverslag vermeldt dat er door Frederik De Buck 
werd tussengekomen, maar het was Nico Frederix (N-VA) die de interventie heeft gedaan. Peter heeft 
zich per mail geëxcuseerd en uitgelegd hoe het komt en de excuses zijn aanvaard. Zolang het maar 
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rechtgezet wordt in de notulen.  
 
De algemeen directeur heeft het gecorrigeerd in het zittingsverslag. 
 
 
CULTUUR 
 
OZ.3. Cultuur - Cultuurcentrum Bierbeek vzw - kennisneming agenda algemene vergadering 

van 17 juni 2025 - goedkeuring jaarrekening 2024 en vaststellen mandaat 
afgevaardigden 

De schepen van Cultuur licht toe dat de jaarrekening is afgesloten met een positief resultaat van € 
25.972,31. Dat is ook al goedgekeurd op de raad van bestuur van 17 maart en zal zo voorgelegd 
worden op de algemene vergadering in juni. Naar jaarlijkse gewoonte geeft zij het woord aan Pascal 
Van den Bossche, voorzitter raad van bestuur van het CC, om toelichting te geven over de 
jaarrekening.  
 
Pascal Van den Bossche licht toe dat € 375.000 aan inkomsten en € 348.000 aan uitgaven, een 
positief saldo van iets meer dan € 25.000 oplevert. Hij benadrukt dat het cultuurcentrum een vzw is. 
Het is dus een positief saldo en geen beoogde winst. Het cultuurcentrum streeft elk jaar naar een 
begroting in evenwicht. Er is een positief saldo omdat de uitgaven lager uitvielen dan begroot en er zit 
een behoorlijke winst op de programmering. Het volk dat naar de borre komt, ligt veel hoger dan 
aanvankelijk werd ingeschat. Dat is heel positief, waardoor er extra inkomsten zijn. 
 
Hans-Kristof Carême (Open Bierbeek) feliciteert namens zijn fractie het cultuurcentrum voor het 
goede werk dat er geleverd is het voorbije jaar. Die € 25.000 springt in het oog. De voorzitter van de 
vzw nuanceert en relativeert dat zelf al een beetje. Bierbeek heeft destijds de keuze gemaakt voor een 
verzelfstandiging. Het cultuurcentrum is een EVA (Extern Verzelfstandigd Agentschap). Het doet het 
lokaal bestuur plezier dat deze autonome entiteit aan goede bedrijfsvoering doet. Vanuit haar 
ideologie hecht zijn fractie daar belang aan. Moet dat elk jaar € 25.000 winst zijn? Nee. De afgelopen 
jaren was het min of meer break even. Dit werd tijdens de uiteenzetting zonet ook zo geduid. Het is 
niet omdat een vzw zonder winstoogmerk is, dat een vzw geen winst mag maken. De cijfers die 
vandaag worden voorgelegd verdienen een pluim. Als lid van de algemene vergadering heeft hij daar 
ook al een uiteenzetting gekregen. Hij merkt dat er toch een zeer duidelijke verkoopstrategie is, die 
resulteert in een hoge bezettingsgraad. Dat geeft dan dit resultaat.  
 
Luc De Vos (N-VA) zetelt namens N-VA zowel in de raad van bestuur als in de algemene vergadering 
van het cultuurcentrum. Hij vindt dat de bevoegdheid die deze beide organen werkelijk hebben, zeer 
beperkt is. Het is beperkt tot de programmatie en de algemene vergadering kan zich ook nog buigen 
over de centen. De bibliotheek, sport, de bistro zitten daar niet bij. De bibliotheek beschikt zelfs niet 
over een bibliotheekraad. Hij stelt zich de vraag of deze bevoegdheden niet uitgebreid kunnen 
worden?  
 
Joyce Meulemans (CD&V) spreekt namens haar fractie waardering uit voor het harde werk dat in het 
cultuurcentrum werd gedaan. Er is een mooi resultaat neergezet. Dat is ook getuigenis van het harde 
werk dat men erin steekt. Het programma blijft uitgebreid en weet een heel breed publiek aan te 
spreken. Dat kan alleen maar toegejuicht worden. Goed werk. Blijf zo verder doen. Zij is heel 
benieuwd naar de nieuwe programmatie. 
 
De burgemeester antwoordt dat een klein beetje geschiedenis misschien zal helpen om de 
bevoegdheden te kaderen van het cultuurcentrum. Voor het cultuurbeleid moet men teruggaan tot de 
jaren 60. Toenmalig minister Frans Van Mechelen heeft daar wat in gang gezet. Onder zijn beleid is 
men begonnen met de infrastructuur van cultuurcentra te subsidiëren. In de jaren 70 kwam er de 
regionalisering waarmee sindsdien over cultuur op Vlaams niveau wordt beslist. Vlaanderen ging van 
dan af de werking van de cultuurcentra subsidiëren, met name het personeel. Toen is in Bierbeek de 
moedige beslissing genomen om in Bierbeek een cultuurcentrum op te richten. Voor een landelijke 
gemeente als Bierbeek, was dat in die tijd spectaculair. In 1981, bij de start van het cultuurcentrum, 
werd die werking dus gesubsidieerd met middelen vanuit de provincie en Vlaanderen, en dus ook voor 
personeelsleden. De drie personeelsleden van de vzw bepaalden het cultuurbeleid in de gemeente. In 
2001 kwam er het decreet Lokaal en Integraal Cultuurbeleid, waarbij er de nadruk werd gelegd om 
nog iets ruimer te kijken. Dus niet alleen op de programmatie. Bierbeek werd voortaan gesubsidiëerd 
voor een halftijdse cultuurbeleidscoördinator. Deze functie werd gecombineerd met een halftijdse 
functie diensthoofd Vrije Tijd om al de vrijetijdssectoren een beetje te bundelen. In 2012 noopte een 



PROVINCIE VLAAMS-BRABANT - ARRONDISSEMENT LEUVEN 
GEMEENTE BIERBEEK 
Vergadering van 22 mei 2025 
 

4/12 

nieuwe wetgeving om de vzw Cultuurcentrum Bierbeek te verengen naar een programma-vzw. Er is 
toen beslist om personeel over te hevelen naar de gemeente, waardoor zij in de gemeentelijke 
structuur en het personeelsbeleid zaten. De vzw kon zich focussen op waar die voor bedoeld was, 
namelijk de programmatie en de werking van dat cultuurcentrum. De huidige situatie past dus in de 
wettelijke decretale context. Ondertussen is men blijven werken aan een integraal beleid. Niet alleen 
aan een cultuur-, maar ook aan een vrijetijdsbeleid. De borre is ondertussen omgedoopt naar 
vrijetijdscentrum, met daaronder: cultuur, jeugd, sport, bibliotheek en toerisme. De wettelijke 
bevoegdheid van de vzw is programmatie. Dat is beperkt en zo voorzien. Eén belangrijk feit: in 2016 
heeft Vlaanderen beslist om alle verschillende subsidies – voor cultuur, sport, internationale 
samenwerking – te bevriezen en blijven alle gemeentes sindsdien hetzelfde krijgen. Dit wil zeggen dat 
Bierbeek nog steeds wel dezelfde toelagen ontvangt, maar zonder enige vorm van indexering. De 
planlast is verminderd omdat er geen werkings- en activiteitenverslag meer moet opgemaakt worden.  
 
De schepen van Erfgoed en Toerisme vult aan dat er toen uitdrukkelijk gekozen werd voor een EVA in 
de vorm van een vzw, omdat vrijwilligers en verenigingen konden zetelen in de bestuursorganen en zo 
mee inhoudelijk richting kunnen geven aan het cultuurbeleid. Dat is de sublimatie van cocreatie op 
gemeentelijk niveau. Cultuur en vrije tijd is erg discretionair. Een gemeente kan kiezen hoe ver ze 
daarin gaat. En Bierbeek is daar altijd heel ver in gegaan, onder de vorm waarvan Bierbeek dacht dat 
die het meest opportuun was, namelijk om met vrijwilligers en verenigingen culturele ambiance te 
creëren. Tot hier toe heeft dat altijd goed gewerkt. Tijden veranderen, regelgeving verandert.  
 
Luc De Vos (N-VA) wilde helemaal geen kritiek op de werking geven. Maar hij vindt de bibliotheek 
persoonlijk heel belangrijk en daar is eigenlijk helemaal geen toezicht op.  
 
De schepen van Erfgoed en Toerisme antwoordt dat in de vorige legislatuur verschillende keren is 
geopperd om de cultuurraad – niet de vzw die zich echt over die programmatie buigt – wat breder uit 
te trekken en de bibliotheekraad in te kantelen in de cultuurraad. Misschien moet daar nog eens over 
nagedacht worden.  
 
De schepen van Cultuur vult aan dat het niet is omdat sport en jeugd bijvoorbeeld niet ingebed zijn in 
het cultuurcentrum, dat er geen overlegorgaan is. Er is een sportraad, er is een jeugdraad. Daar wordt 
ook het advies meegenomen, ook rond erfgoed. De laatste jaren is juist heel hard gewerkt om minder 
in die silo’s te werken, maar net integraal. Dat is ook zichtbaar in projecten zoals  ‘Borresteboven’, 
waar jeugd, sport en cultuur echt samenkomen. Voor haar is die lijn wel duidelijk, maar ze begrijpt dat 
deze voor een buitenstaander niet altijd even goed merkbaar is. De bibliotheek is inderdaad een 
beetje de vreemde eend in de bijt. Er wordt nagedacht om de bibliotheek meer een plaats te geven in 
een adviesraad. Vanuit de cultuurraad wordt daar aan gedacht. Alleen, op dit moment is de 
cultuurraad een afvaardiging van verenigingen, dus klopt het niet helemaal met de bibliotheek als 
gemeentelijke dienst. Een pasklaar antwoord is er nog niet, maar de vraag wordt meegenomen.  
 
De schepen van Cultuur sluit af met Pascal Van den Bossche nog eens expliciet te bedanken voor de 
rol die hij zeer goed opneemt als voorzitter. Alsook Denise Hendrickx als ondervoorzitter. En uiteraard 
heel het team dat elke dag zeer hard werkt om elke dag Bierbeek cultureel op de kaart te zetten. 
 
 
FINANCIËN 
 
OZ.4. Financiën - Investeringstoelage aan Onder Den Toren vzw voor vernieuwing 

buitenschrijnwerk - goedkeuring 
De burgemeester licht toe dat het hier gaat over een investeringstoelage aan vzw Onder den Toren 
voor de parochiezaal, eigendom van de Stichting Vicariaat Vlaams-Brabant en Mechelen. Deze zaal 
werd in 2023 in erfpacht gegeven aan een vzw bestaande uit de gebruikende verenigingen van de 
zaal en die daar de uitbating van doet. Bij die oprichting zijn er onderhandelingen geweest met de 
gemeente. Er is een afspraak gemaakt, waarbij de gemeente bijkomend zal ondersteunen in 
infrastructuur, maar niet in de gewone exploitatie. De vzw heeft een investeringsplan opgemaakt en 
het voorbije jaar heeft de raad al een paar dossiers goedgekeurd: een vaatwasmachine en 
poetsmachine. Nu ligt de vraag voor om nieuwe ramen te subsidiëren, aan de kant van het plein van 
de parochiezaal. De markt werd bevraagd en uiteindelijk is een aannemer gevonden die heel die klus 
wil klaren voor een totaalbedrag van € 23.573,80 btw inbegrepen. Dat is tevens het voorstel van 
bedrag van de betoelaging.  
 
Marijke Sterckx (N-VA) stelt dat dit al de derde investeringssubsidie is die de vzw vraagt op een klein 
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jaar tijd. Er staat blijkbaar geen limiet op het aanvragen en het toekennen van subsidies, ook al is het 
budget blijkbaar al op voor dit jaar. Er staat duidelijk in de gemeenteraadsbeslissing dat er bijkomende 
kredieten moeten voorzien worden in het komend meerjarenplan. De gemeente is niet de eigenaar 
van dat gebouw, maar het Vicariaat. En als erfpachter word je beschouwd als een huurder. En zo’n 
kosten lijken haar niet ten koste van de huurder, maar voor de eigenaar. Zij vraagt zich af of de 
gemeente dat wel moet subsidiëren.  
 
De burgemeester antwoordt dat een jurist zou moeten weten dat een erfpacht geen huur is, maar wel 
de overdracht van de eigenaarsrechten gedurende een bepaalde periode. De periode die is 
overeengekomen is 35 jaar. Dat is een termijn waarin men een investering aan een gebouw kan 
afschrijven. Er is een investeringsplan opgemaakt, waaronder die dingen die al gesubsidieerd werden. 
Voor de ramen was het oorspronkelijk de bedoeling om in twee fases te werken. Een eerste fase voor 
de ramen die echt opengingen en dan de andere. Uiteindelijk is er gekozen om dat allemaal in één 
beweging te doen omwille van de eenvormigheid in de uitvoering. De werken zijn dan ook meteen 
volledig achter de rug. In dat verhaal wil de gemeente graag meegaan.  
 
Marijke Sterckx (N-VA) blijft er bedenkingen bij hebben. Regelmatig komen er dossiers voor 
investeringssubsidies op de gemeenteraad. In vergelijking met andere dossiers, die kortgeleden nog 
gestemd werden, is dit bedrag eerder ‘peanuts’ te noemen. Maar men krijgt de indruk dat een 
vereniging maar iets te vragen heeft aan de gemeente en dat de vereniging dat dan ook, zonder 
pardon, krijgt. Er worden geen enkele criteria gesteld door het bestuur. Er worden geen plafonds 
opgelegd. Maar als elke vereniging in Bierbeek zijn wenslijst gaat voorleggen… Als de middelen op 
zijn, zijn ze op. Want het is ondertussen al geweten dat met betrekking tot het volgend meerjarenplan, 
er een onzekerheid bestaat over een aantal subsidies vanuit de hogere overheden. Is het dan niet 
aangeraden om wat strenger te gaan zijn of criteria in te voeren om te kunnen bepalen of de toelage 
wordt gegeven of niet? Dat is ook een beetje responsabilisering naar de verenigingen zelf toe. 
Uiteindelijk haalt deze betrokken vereniging ook nog inkomsten uit de verhuur van de zaal. En als 
daar evenementen worden georganiseerd, is dat oneerlijke concurrentie tegenover de lokale 
middenstand. In die zin zal haar fractie zich deze keer onthouden.  
 
De burgemeester antwoordt dat deze vraag niet zomaar uit de lucht komt vallen. Er is een 
investeringsplan opgesteld en daarover is onderhandeld. Deze vraag was verwacht en daar zijn 
middelen voor voorzien in de begroting. Dit is onder hetzelfde artikelnummer als voor de 
investeringssubsidie voor ’t Stichelke. Twee maanden geleden is daar ook een investering voor het 
plafond voor toegezegd. In beide gevallen is men lichtjes over het budget moeten gaan. Op die post 
staat € 60.000 en nu komt de gemeente daar € 3.000 tekort. Het is niet zo dat we helemaal niets 
voorzien hadden. Ofwel maak je dan de keuze: een jaar wachten met de toelage en dus de werken 
laten uitstellen. Ofwel bij de eerstvolgende budgetwijziging € 3.000 extra voorzien. De exploitatie-
uitgaven van de gemeente bedragen zo’n € 17 miljoen. Die € 3.000 zal geen probleem zijn. De 
essentiële vraag is eigenlijk: investeert de gemeente in haar verenigingen of niet? Er is al goed 
nagedacht over die zaal. De eerste vraag van de parochie aan de gemeente was om die parochiezaal 
in erfpacht te willen nemen. Dat zou makkelijk zijn. Maar dan gaat de gemeente instaan voor de 
kosten van de energie, het poetsen en het beheer. Met het huidig personeelsbestand is het niet 
evident om dat er allemaal bij te pakken. Dan kan men beter een overeenkomst maken met een 
vereniging waarbij zij de exploitatie op zich nemen in ruil voor de inkomsten vanuit de zaalverhuur. 
Met een extra ondersteuning vanuit de gemeente in de vorm van een investeringstoelage. Voor ’t 
Stichelke is er een gelijkaardige overeenkomst. Achter elke steun aan een vereniging zit wel degelijk 
een logica, ondanks dat er geen subsidiereglement voor investeringen bestaat.  
 
Maarten Van Schoonbeek (Open Bierbeek) begrijpt de passage van de tussenkomst van Marijke 
Sterckx (N-VA) over de concurrentievervalsing met de lokale economie, niet. Hij vindt het nogal een 
rare redenering dat als een activiteit wordt georganiseerd door een vereniging, dat dit allemaal moet 
bekeken worden als concurrentie. Als er morgen een spaghettidag van de Chiro is, zegt men toch ook 
niet dat de Italiaan in het dorp daar last van heeft. Op de Pinkerfeesten worden er frieten gebakken, 
De Ferro heeft daar geen probleem mee. 
 
Marijke Sterckx (N-VA) spreekt over wat zij ervaren heeft vorig jaar met de zomerbar. De exploitant 
van De Molen was blijkbaar niet content. Die was blijkbaar niet op de hoogte dat dat evenement daar 
plaatsvond. Hij had extra personeel voorzien dat hij terug heeft moeten afbellen. Die vereniging krijgt 
dan al van alles en ze werken met vrijwilligers die niet betaald worden. Haar fractie ziet dat toch een 
beetje als een vorm van oneerlijke concurrentie ten opzichte van de lokale middenstand.  
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De burgemeester antwoordt dat met zo’n standpunt, er ook geen gratis ijsjes kunnen weggegeven 
worden door bepaalde politieke partijen. 
 
 
POLITIE 
 
OZ.5. Politie - Aanvullend verkeersreglement verkeersafwikkeling Neervelpsestraat na 

vernieuwing fietspaden - goedkeuring 
De schepen van Mobiliteit licht toe dat in de Neervelpsestraat een nieuwe wegversmalling is gemaakt. 
Daar is signalisatie voor vereist. Die is ook al geplaatst, maar moet nog gereglementeerd worden. Het 
fietspad is daar heraangelegd. Aangezien de subsidiërende overheid oplegt dat de speedpedelecs 
ook van deze fietspaden moeten kunnen gebruik maken, moet de signalisatie aangepast worden. Net 
zoals bij de heraanleg van de fietspaden in de Korbeek-Losestraat en de Bierbeekstraat.  
 
Hilde Van der Putten (Groen) drukt haar appreciatie uit over het bloemenzaad en de vele bloembollen 
die in de bermen is verdeeld. Het is prachtig om er nu te wandelen. Bij de plechtige inhuldiging van de 
fietspaden aan de watertoren heeft zij de wens geuit om daar terug een rustbank, of nog liever een 
picknickbank te plaatsen. Is daar ondertussen al over nagedacht? En kan er overwogen worden om 
die verschrikkelijk lelijke hekken een aantal meter naar achter te zetten of liefst te vervangen door een 
mooie haag of struiken? De watertoren is bij uitstek beeldbepalend voor Bierbeek. En dat is toch 
waard om een beetje opgewaardeerd te worden. 
 
De schepen van Openbare Werken antwoordt dat er wordt gepraat met de Watergroep om een 
perceeltje te kunnen hebben om een picknickbank op te plaatsen. Hij neemt de suggesties mee. 
 
 
DUURZAAMHEID 
 
OZ.7. Duurzaamheid - Samenwerkingsovereenkomst met RLD Dijleland en Sint-Kamillus 

inzake herwaardering kerkhof Sint-Kamillus - goedkeuring 
De schepen van Duurzaamheid licht toe dat het kerkhof aan Sint-Kamillus een prachtige plek is, maar 
er momenteel zeer triest bijligt. Sint-Kamillus en RLD Dijleland zijn in het kader van groenblauwe 
parels rond Leuven een samenwerking opgestart om dat kerkhof op te waarderen en terug een mooie 
plek van te maken. Tijdens dat proces is gebleken dat de gemeente Bierbeek eigenaar is van dat 
kerkhof. De plannen tonen dat er niet alleen vergroend, maar ook onthard zal worden. Door de 
opwaardering kan dit stukje erfgoed beter ontsloten worden.  
 
Frederick De Buck (Groen) vindt het een heel mooi project. Hij ziet het als een voorbeeld voor een 
ecologische opwaardering van de andere kerkhoven. 
 
Marijke Sterckx (N-VA) treedt Frederick De Buck (Groen) volledig bij. Het is een mooi plan. Het zal 
ook bijdragen aan de doelstellingen van het Lokaal Energie- en Klimaatplan in verband met 
vergroening en ontharding. Maar wat met het onderhoud nadien? Er zijn blijkbaar nog niet echt 
afspraken rond gemaakt . Omwille van de therapeutische meerwaarde suggereert zij om het 
onderhoud te laten gebeuren door Sint-Kamillus zelf. Of de patiënten ginder.  
 
Hans-Kristof Carême (Open Bierbeek) stelt dat in 2010 Geert Bourgeois heel de site van Sint-Kamillus 
heeft geklasseerd. Het mag echt wel gezegd dat het kerkhof in een vergeten hoek erbij ligt en veel 
meer waardering mag krijgen. Het gaat voor een stuk over het opbreken van die verharding. Dat is 
ongeveer 100m². Misschien mag er wel wat meer worden afgebroken in die onmiddellijke omgeving, 
want er staan wat moderne gebouwen die dit kerkhof scheiden van het architecturaal geklasseerd 
erfgoed. Hij ziet in de toekomst graag dat het werkelijk één geheel zou kunnen vormen. Als men naar 
die omgeving kijkt, dan is dat een boerenlandschap. Een CSA-landbouwbedrijf heeft er 
pachtovereenkomsten van de Stad Leuven gekregen, voor percelen die lopen tot aan de expresweg 
en het Researchpark van Interleuven. De hele Herpendalvallei is de laatste jaren opgewaardeerd, 
mede door de agrarische activiteiten. Het kerkhof zal een klein landschapselement vormen binnen die 
Herpendalvallei en boerenlandschap. Zijn fractie zal dit met veel plezier goedkeuren.  
 
De schepen van Duurzaamheid antwoordt dat op dit moment Sint-Kamillus het kerkhof onderhoudt. 
Dat is zeker iets waar nog verder over moet gepraat worden. Het is een gemeentelijk kerkhof. 
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EREDIENSTEN 
 
OZ.9. Erediensten - Kerkenbeleidsplan 2025-2030 - goedkeuring 
De burgemeester licht toe dat in 2017 de gemeenteraad een eerste kerkenbeleidsplan heeft 
goedgekeurd. Decretaal is het verplicht om dit beleidsplan voor 1 juni te actualiseren. De kerkraad 
heeft een nieuw beleidsplan opgemaakt en voor advies voorgelegd aan de bisschop die het heeft 
goedgekeurd op 3 april. Het geactualiseerd kerkenbeleidsplan geeft eerst een beschrijving van de 
verschillende kerken. Vier kerken en de Bremtkapel die ondertussen in erfpacht is gegeven aan de 
gemeente en die verbouwd werd tot een ontmoetingsruimte. De Sint-Hilariuskerk is aangeduid als 
hoofdkerk en bestemd is voor de erediensten. Dit zal in de toekomst ook zo blijven. De Heilig 
Kruiskerk in Korbeek-Lo zal de eerstvolgende zes jaar nog gebruikt worden voor erediensten, met een 
gedeeltelijke valorisatie en mogelijkheid tot nevenbestemmingen. Van 2032-2037, zal afhankelijk van 
de toestand en het kerkgebruik, gekeken worden naar een mogelijke herbestemming. In de kerken 
van Lovenjoel en Opvelp worden al geen erediensten meer gehouden. Ze zijn nog niet ontwijd. 
Daarvoor moet er eerst een herbestemming zijn. Voor de Sint-Lambertuskerk in Lovenjoel heeft er 
een heel participatietraject gelopen, waar de bevolking kijkt naar een gemeenschapsvormende 
bestemming. Er is een traject geweest voor de bestemming van het roerend erfgoed in samenwerking 
met PARCUM. Vorige week is er een brief vertrokken vanuit de pastoor naar de bisschop met de 
vraag tot onttrekking aan de erediensten (desaffectatie), met als bedoeling de kerk voorlopig te gaan 
gebruiken voor zacht recreatief gebruik. Er is ook een werkgroep in het leven geroepen met een 
aantal vrijwilligers die dat mee ter harte willen nemen. Het moet nog verder vorm krijgen. Voor Opvelp 
moet dit jaar nog een gelijkaardig traject voor de waardering van het onroerend erfgoed opgestart 
worden. De herbestemming van deze kerk blijft een uitdaging. Beide kerken zijn beschermde 
monumenten, wat enerzijds enige beperkingen geeft naar het gebruik. Anderzijds is er een 
onderhoudsplicht, dus de gemeente moet er iets mee doen. Dat zal een uitdaging voor de volgende 
jaren zijn, ook voor het meerjarenplan van de gemeente.  
 
Luc De Vos (N-VA) stelt dat het kerkenplan een mooi overzicht geeft, historisch, architecturaal, cijfers 
over kerkgangers. Die van Bierbeek zijn vrij correct. Die van de Heilig Kruiskerk zijn langs de hoge 
kant. Wat een vraagteken blijft, is de bestemming van Sint-Lambertus in Lovenjoel en van Sint-
Antonius-Abt in Opvelp. Hij is al een paar keer in een kerk in Maastricht geweest die ingericht is als 
bibliotheek. Hij weet dat de bibliotheek eng behuisd is. Dat is dus een mogelijkheid. Verder heeft hij 
gehoord dat de kunstenaars hun atelier verloren zijn en die geeft men best ook onderdak. En een 
derde mogelijkheid is het Bierbeeks erfgoeddepot. Maar persoonlijk denkt hij dat de eerste oplossing 
de beste is. Het is geen evidente. De verbindingen binnen de gemeente zijn op zijn zachtst uitgedrukt, 
niet zo schitterend. Maar men moet eens wat moed durven tonen. Een bezoek aan Maastricht kan 
inspirerend werken. Want het is een echt probleem aan het worden. Hij kent veel kerken in Frankrijk 
die op instorten staan, juist door geen oplossing te zoeken.  
 
Frederick De Buck (Groen) beaamt dat het nu wel stilletjes aan tijd is om knopen door te hakken wat 
dat er met die kerken gaat gebeuren.  
 
De burgemeester dankt voor de suggesties. Vroeger was er in elke deelgemeente een bibliotheek of 
uitleenpost. Op een gegeven moment is daarin gerationaliseerd met een vernieuwde uitleenpost in 
Korbeek-Lo, die zou dienen voor Korbeek-Lo en Lovenjoel. De persoonlijke wens van onze 
bibliothecaris is om de bib aan de borre uit te breiden en deze in Korbeek-Lo sluiten, om alles in de 
borre te centraliseren. En zo mee te profiteren van alle activiteiten die hierrond gebeuren. De ouders 
brengen hun kinderen en gaan naar de bibliotheek. Dat is een niet te onderschatten voordeel. Ook het 
vervoer naar Opvelp is niet evident. Hij vreest ook voor de kosten als men in een kerk een functie 
onderbrengt die winter en zomer gebruikt wordt. 
 
 
SECRETARIAAT 
 
OZ.15. Secretariaat - De Lijn - algemene vergadering van aandeelhouders van 27 mei 2025 - 

goedkeuren agenda en vaststellen mandaat afgevaardigde 
De schepen van Mobiliteit licht toe dat aan de vertegenwoordiger van de gemeente, die zal 
deelnemen aan de volgende algemene vergadering van De Lijn, gevraagd wordt om radicaal tegen te 
stemmen: tegen het verslag, de jaarrekening en de kwijting bestuurders. Dat verslag heet ‘Vlaanderen 
beter en duurzamer verbinden’. De gemeenteraad blijft zich verzetten tegen de afbouw van het 
openbaar vervoer. Basismobiliteit tussen de dorpskernen in Bierbeek blijft de norm. Het principe van 
basisbereikbaarheid wordt eenzijdig vraaggericht, economisch en efficiënt vertaald. Het is weinig 
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sociaal. De Lijn heeft onvoldoende middelen, personeel en materieel. Bierbeek heeft destijds tegen 
het Regionaal Mobiliteitsplan gestemd in de Vervoerregioraad. Het Openbaar Vervoersplan is daar de 
ruggengraat van. Vorige gemeenteraad heeft nog een motie tegen de nieuwe bijsturingen van De Lijn 
die op 1 juli ingaan, goedgekeurd. De motie is vertrokken naar de minister, maar er wordt nog op een 
antwoord gewacht.  
 
Frederick De Buck (Groen) wenst Ludo Aerts (CD&V) veel sterkte toe om op de algemene 
vergadering als kleine aandeelhouder de mening van Bierbeek uit te spreken. Dat is het forum. De Lijn 
wordt voor een groot stuk aangestuurd vanuit Vlaanderen. Zij zijn de grootste aandeelhouder. De 
minister van Mobiliteit stuurt het beleid van De Lijn aan. Hij hoopt dat alle aanwezige partijen – en die 
hiermee akkoord zijn – hun lange arm gebruiken in de Vlaamse regering om de afbouw van het 
openbaar vervoer in de landelijke gemeenten aan de kaak te stellen.  
 
Marijke Sterckx (N-VA) heeft twee weken geleden de problematiek op het lokaal vlak aangekaart aan 
een kabinetsmedewerker van de Vlaamse minister van Mobiliteit. Deze heeft haar informeel bevestigd 
dat hoe het er nu aan toe gaat, not done is. Dat het totaal verkeerd aangepakt is onder druk van de 
vorige minister van Mobiliteit. Het mobiliteitsplan werd goedgekeurd, maar men had eerst het vervoer 
op maat moeten uitwerken, alvorens het nieuw vervoersplan in te voeren. Het kabinet staat zeker 
open voor alle feedback en klachten. Zij heeft vertrouwen dat Ludo Aerts (CD&V) dat heel goed gaat 
doen op die algemene vergadering om het ongenoegen over de dienstverlening te vertolken. Bierbeek 
kan niet anders doen dan via alle mogelijke kanalen, erop hameren dat hoe het er nu aan toegaat, dat 
niet de manier is van werken. Dat De Lijn zijn eigen graf aan het graven is. 
 
Ludo Aerts (CD&V) zal zodra de raad deze beslissing neemt en dit mandaat goedkeurt, dit zeer ter 
harte nemen op de algemene vergadering volgende dinsdag. Hij is zeer blij met de argumentatie zoals 
die geformuleerd staat. Hij vindt die bijzonder helder. Er komt alles in terug wat de voorbije maanden 
aan bod is gekomen in de gemeenteraad. Hij zal zich vooral baseren op de argumentatie zoals die in 
de beslissing staat. Ik zal benadrukken dat Bierbeek de chauffeurs en het personeel van De Lijn meer 
dan een goed hart toedragen. Zo drukt Bierbeek ook haar bezorgdheid voor het personeel uit.  
 
Frederick De Buck (Groen) vraagt de fracties om bij hun respectievelijke partijen die in de Vlaamse 
regering zitten, de wijze waarop De Lijn geleid wordt, gemanaged en hoe ze communiceren, aan te 
kaarten. De basis die eronder ligt is een jarenlange structurele onderfinanciering van het lokaal 
openbaar vervoer. Dat is iets wat de Vlaamse regering zelf moet proberen recht te trekken. Het is toch 
wel genuanceerder dan enkel te klagen over de directie en het management van De Lijn.  
 
De burgemeester vult aan dat Bierbeek als gemeente niet alleen staat. Vorige week vrijdag was er 
een burgemeestersoverleg van alle burgemeesters in de regio. Daar heeft hij dit initiatief toegelicht en 
een oproep gedaan, zodat andere gemeenten Bierbeek zouden volgen. Maar dat is nog afwachten. 
 
 
OZ.19. Secretariaat - CVSO Bistro de borre - algemene vergadering van 13 juni 2025 - 

goedkeuren agenda en vaststellen mandaat afgevaardigde 
De burgemeester licht toe dat de agenda die de raadsleden hebben gekregen, vandaag werd 
uitgebreid met één agendapunt. Er is over het hoofd gezien dat de gemeentelijke afvaardiging in het 
bestuursorgaan ook door de algemene vergadering moet goedgekeurd worden. Onze afgevaardigde 
is op 30 januari door de gemeenteraad aangeduid, maar het betreft een CSVO en officieel moet de 
algemene vergadering die mandaten goedkeuren. Daarom is dat agendapunt toegevoegd aan de 
agenda. Het hoofdpunt is het jaarverslag en de jaarrekening 2024. De bistro is gestart in september 
2022. Het eerste verlengde boekjaar telde een jaar en 4 maanden. Financieel was dat geen goed jaar 
met een groot financieel verlies. Er is hard gewerkt om dat bij te sturen. De bijsturingen hadden niet 
meteen veel effect, maar uiteindelijk zorgden de herstelmaatregelen dat het nu de goede richting 
uitgaat. 2024 kan daarom omschreven worden als een transitie- of stabilisatiejaar. Er was een focus 
op het financieel herstel. Het herstelplan heeft resultaten opgeleverd. De kosten werden duidelijk 
onder controle gehouden. Jammer genoeg was de omzet in 2024 15 à 16% lager dan gebudgetteerd, 
waardoor de gebudgetteerde winst niet gehaald is. Het jaar is afgesloten met een tekort van € 
10.524,76. Dit is duidelijk nog niet goed. Als men alleen maar verlies maakt, blijft het verhaal niet 
duren. Anderzijds, is de kentering in 2024 ten overstaan 2023 wel spectaculair. Iedereen leest in de 
krant of hoort op het nieuws dat de horeca het al een aantal jaar heel moeilijk heeft: om personeel te 
vinden en alles financieel rond te krijgen met de stijgende prijzen. In Bierbeek heeft een restaurant 
recent de deuren gesloten, omwille van personeelsproblemen. Het is fijn vast te stellen dat de bistro er 
nog steeds is. De openingsuren waren ook altijd gegarandeerd het voorbije jaar. Het voorbije jaar lag 
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de focus op het rendement. De inhoudelijke doelstellingen van sociale tewerkstelling, de korte keten 
en een thuis bieden voor verenigingen en Bierbekenaren, zijn zeker intact gebleven. In 2025 zal 
gewerkt worden aan het verhogen van de omzet en het onder controle houden van de kosten. In 
december werd er een projectaanvraag ingediend voor een subsidie in verband met een 
communicatieproject. Er werd voor € 20.000 aan subsidies toegezegd vanuit Vlaanderen. Er wordt nu 
een communicatieplan uitgewerkt, om zo de bistro wat meer in de markt te zetten. De speeltuin maakt 
het ook wat attractiever. Er wordt gemikt op het rendabeler maken van de zomermaanden. Niet alleen 
de gemeente, maar ook de twee andere partners geloven nog altijd in het verhaal. Er wordt geen 
blanco cheque gegeven. Het blijft een heel kwetsbaar verhaal. 
 
Marijke Sterckx (N-VA) hoopt dat het tij kan keren. De bistro draait nog altijd verlies, maar iets minder 
dan het eerste jaar. De schuldenlast wordt nog altijd meegedragen. Als regelmatige klant merkt zij 
toch een groot personeelsverloop. En van de directeur van Sint-Kamillus heeft zij vernomen dat de 
begeleiding van die mensen een kostprijs heeft. Er zijn ook de positieve echo’s van andere cliënten. 
Dat het speeltuintje een aantrekkingspool vormt. De mensen komen daar eten, terwijl de kindjes zich 
daar kunnen amuseren. Men doet zijn best om de omzet te verhogen, maar tot nu toe met weinig 
resultaat. Het raadslid heeft eens een reclame gezien dat de bistro elke laatste donderdag van de 
maand een lunchmenu organiseert aan € 25. Maar de laatste keer waren er te weinig inschrijvingen 
en is dat initiatief niet doorgegaan. Als je zoiets organiseert, moet men toch proberen om dat te laten 
doorgaan, tenzij men echt niet uit de kosten komt. Men mag de cliënten niet teleurstellen want anders 
gaan mensen op den duur afhaken. De tanker is aan het keren en Marijke Sterckx (N-VA) hoopt dat 
het nog meer in de goede richting gaat. Tenminste break even of een beetje winst kunnen draaien. 
Anders blijft dit verhaal niet duren.  
 
Frederick De Buck (Groen) stelt dat Groen 100% achter het project blijft staan. Zo’n project mag iets 
kosten. Het hoeft niet winstgevend te zijn. Zoals Marijke Sterckx (N-VA) al zei, de kost ervan is de 
sociale begeleiding. Hij meent dat dit niet mee verrekend wordt in de bedrijfsresultaten van de horeca-
activiteit. Een gemeente die gul kan zijn in subsidies aan verenigingen voor trampolines, voor 
parochiezalen, kan ook een sociaal project ondersteunen. Dit project mag niet zuiver op het financiële 
alleen afgerekend worden. De sociale doelstelling is ook erg belangrijk.  
 
Tie Vanbeselaere (Vooruit) vindt ook dat omdat de bistro een sociaal project is, de begeleidingskosten 
voor het personeel op een andere manier moeten bekeken worden.  
 
Ludo Aerts (CD&V) stelt dat er ongetwijfeld het één en ander kan gezegd worden over de 
bedrijfsvoering, de aanpak en de initiatieven die meevallen en ook wel eens tegenvallen. Maar hij 
onderstreept dat CD&V helemaal achter de tussenkomst van Frederick De Buck (Groen) staat. De 
meerkost van een sociaal project en een korte keten project is niet terug te vinden in euro’s. Er wordt 
gezocht naar winstgevendheid. Maar er is niet dezelfde mildheid met deze cijfers, die elders wel 
gehanteerd wordt. Met de bistro heeft de gemeente een project dat zeer de moeite waard is, maar 
moeilijk in euro’s uit te drukken valt. In euro’s is er een probleem dat ongetwijfeld met heel wat 
elementen te maken heeft. En waarvoor de juiste mensen volgens hem nog altijd rond de tafel zitten 
om daar het beste van te maken en te blijven zoeken naar de juiste oplossingen.  
 
De burgemeester antwoordt dat met het communicatieproject de bistro nu bezig is om te kijken hoe er 
meer mensen naar de bistro kunnen gelokt worden. Het project waar Marijke Sterckx (N-VA) naar 
verwees is TAC & CO. Het personeel dat de cliënten bediend staat onder begeleiding van Sint-
Kamillus. Dat is therapeutisch een heel mooi project. Men is daar al mee aan het experimenteren 
geweest, maar krijgt nu ook ondersteuning van een grote horecaondernemer uit Leuven, die erin 
geslaagd is mensen die les gaven in de kokschool in het VTI, mee in de keuken van de bistro te laten 
staan, om effectief dat geheel te ondersteunen. Dat zijn van die hele mooie projecten die meer in de 
verf moeten gezet worden. En het verschil maken waarom mensen naar de bistro zouden komen, om 
die initiatieven mee te ondersteunen. 
 
 
OZ.20. Secretariaat - De Watergroep - algemene vergadering van 13 juni 2025 - goedkeuren 

agenda en vaststellen mandaat afgevaardigde 
Hilde Van der Putten (Groen) wil nog iets toevoegen aan de zonet gestelde vraag aan de Watergroep 
omtrent een zitbank en de overweging van de aanplant van struiken of hagen. Kan deze vraag ook 
niet meegegeven worden aan onze afgevaardigde Jan Van der Velpen? Op de eerste pagina van de 
recente In&Uit Bierbeek staat een prachtig wild bloemenveldje. En in een artikel worden de inwoners 
uitgenodigd om van hun tuin een bijenvriendelijke omgeving te maken. Kan hetzelfde niet gevraagd 
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worden aan de Watergroep, om dat ook rond de Watertoren te doen? Op haar website zegt de 
Watergroep toch dat ze staan voor waarden zoals zorgzaam zijn en aandacht hebben voor de 
omgeving. Ze zeggen ook bereid te zijn en open te staan voor nieuwe ideeën. En ook dat ze 
betrokken zijn en het voortouw willen nemen in de transitie naar een klimaatrobuuste watervoorziening 
en omgeving. De Watergroep heeft voorts als missie om te zorgen voor duurzaam water vandaag en 
voor de generaties van morgen. Het raadslid meent daarom dat de Watergroep in principe toch wel 
oren zou moeten hebben voor een ecologische opwaardering.  
 
Mia Ombelet (CD&V) antwoordt dat zij de opmerking zal meenemen naar de vergadering. Zij is de 
afgevaardigde voor de raad van bestuur.  
 
Frederick De Buck (Groen) gebruikt dit agendapunt als klein kapstokje naar de kwaliteit van het 
drinkwater. De voorbije gemeenteraden werd al gesproken over het PFAS-verhaal rond Canivet. 
Onlangs las hij dat in Brugge, bij een andere drinkwatermaatschappij, er blijkbaar een probleem was 
met de drinkwaterfiches. Als gebruiker/klant kan men op de website kijken waar jouw drinkwater 
vandaan komt en wat de waarden zijn van de metingen die ze doen. In Brugge bleken die 
drinkwaterfiches al jaren niet correct. In hoeverre zijn de drinkwaterfiches van de Watergroep in 
Bierbeek betrouwbaar? Is er verder nog nieuws rond het hele PFAS-verhaal?  
 
De schepen van Omgeving antwoordt dat op 10 juni in Mechelen overlegd zal worden met OVAM, de 
Watergroep en een paar bodemdeskundigen. Daar kan die vraag over die infofiches gesteld worden. 
Dan krijgen de gemeenten de eerste resultaten van het verkennend bodemonderzoek. Het duurt 
ontzettend lang omdat de eigenaar van het vroegere Canivet stort in beroep is gegaan tegen het feit 
dat hij onderzoek moest doen. Nu neemt OVAM het op. 
 
Frederick De Buck (Groen) stelt voor om ook te vragen hoe dat bodemonderzoek zal aangepakt 
worden, nu blijkt dat vorig jaar het beroep door de minister werd goedgekeurd. 
 
 
OZ.26. Secretariaat - IGO div - algemene vergadering van 27 juni 2025 - goedkeuren agenda en 

vaststellen mandaat afgevaardigde 
Hilde Van der Putten (Groen) stelt dat op de voorlaatste raad van bestuur van IGO werd gezegd dat 
de provincie niet meer verder zou meefinancieren en dat de bijdragen voor de gemeente dan 
waarschijnlijk zouden verhogen. Ze zeiden ook dat de cluster Bierbeek, Boutersem, Oud-Heverlee als 
één van de enige blijkbaar zou bevestigd hebben dat de samenwerking zal verdergezet worden.  
 
De schepen van Woonbeleid antwoordt dat het gaat over het Woon- en Energieloket. Er wordt 
inderdaad geherstructureerd. Het is niet alleen op dat domein dat er minder Vlaamse subsidies gaan 
naar intergemeentelijke samenwerkingsverbanden of gemeenten.  
 
Hilde Van der Putten (Groen) heeft als schepen van Onderwijs met IGO nog de buitenschoolse 
kinderopvang opgestart. Ze vraagt hoe het daar nu mee staat?  
 
De schepen van Onderwijs antwoordt dat het geen nieuws is dat er in heel die sector nog altijd een 
probleem is om personeel te vinden en te houden. Sinds vorig schooljaar kent de opvang terug een 
heel stabiel team. Daar is weinig verloop meer de laatste twee jaar. Ze hoopt dat het zo blijft. Zij hoort 
op dit moment vooral goede signalen. 
 
 
OZ.27. Secretariaat - VVSG - bestuurlijke commissie Krachtig(e) besturen - voordracht 

kandidaat-commissielid - goedkeuring 
Marijke Sterckx (N-VA) vindt het spijtig dat Stefaan Van Haegenborgh (CD&V) er nu niet is. Zij heeft 
gekeken welke thema’s die commissie gaat behandelen. Als schepen van Personeelszaken lijkt het 
haar logisch dat hij daarin zit. Deze commissie behandeld ook nog andere thema’s. Zij hoopt dat hij 
daar wat interessante ideeën kan op doen in verband met intergemeentelijke samenwerking en 
mogelijke fusies. 
 
 
OZ.28. Secretariaat - Vragenkwartiertje 
Tie Vanbeselaere (Vooruit) heeft vernomen dat iemand buiten de openingsuren van het politiebureau, 
de wijkdienst heeft gebeld. Hij werd niet rechtstreeks doorverbonden naar Lubbeek.  
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De burgemeester antwoordt dat buiten de kantooruren ook Lubbeek niet gaat antwoorden. Tijdens de 
kantooruren neemt men in Lubbeek op. Alle telefonie van de wijkkantoren is daar gecentraliseerd. 
Buiten de kantooruren is het bij dringende zaken bellen naar de 101. 
 
Tie Vanbeselaere (Vooruit) vraagt of er een lichtplan in voege is voor Mevrouwkensveld? Het schijnt 
daar nogal donker te zijn.  
 
De burgemeester antwoordt dat de verledding nog niet helemaal rond is. Het huidig lichtplan dient 
alleszins geëvalueerd te worden. 
 
Tie Vanbeselaere (Vooruit) is een beetje bezorgd om de Bruul. Hoe kan er goede connectie gemaakt 
worden met die buurt. Zij hoort af en toe wel wat over moeilijkheden daar. 
 
De schepen van Woonbeleid antwoordt dat er permanent contact met de sociale dienst van het 
OCMW en van Dijledal is. Vandaag heeft een stagiaire van de hogeschool maatschappelijk werk haar 
gebeld, omdat ze als stagiaire onderzoekt welke initiatieven ze samen met de sociale diensten kan 
ondernemen. Daar wordt wel wat extra aandacht aan besteed.  
 
Hans-Kristof Carême (Open Bierbeek) knoopt aan bij de vraag van Tie Vanbeselaere (Vooruit) 
omtrent de 101 en 112. Mensen in Opvelp die de nooddiensten opbellen op 101 en/of 112 komen 
blijkbaar nog altijd terecht op de centrale in Waver, een Franstalige hulpverlening. Dat is een oud zeer 
dat al langer gekend is, waar blijkbaar nog altijd geen oplossing voor is.  
 
De burgemeester antwoordt dat het al een aantal jaar geleden is dat hij er nog iets van gehoord heeft.  
Drie jaar geleden werd dat grondig onderzocht. Het heeft te maken met de gsm-mast die de 
noodoproepen blijkbaar doorverbindt naar Waver of zelfs verder. Er was toen niet direct een oplossing 
voorhanden. Maar hij wil eens terug informeren.  
 
Joyce Meulemans (CD&V) dankt de schepen van Openbare Werken. Binnenkort wordt de 
Bierbeekstraat afgesloten. In het verleden zijn er problemen geweest met de bekendmaking van de 
datum. Nu staan er twee grote borden. Heel goed, want je kan er niet naast kijken. Iedereen zal op de 
hoogte zijn. Heel goed gedaan.  
 
De schepen van Communicatie vult aan dat het ook is gepost op de website en de Facebook-pagina.  
 
Monda Wuytack (CD&V) is heel tevreden dat bepaalde pleintjes gemaaid worden in verband met de 
zichtbaarheid van verkeersborden. Dat valt echt op. Het gras is weelderig, maar zij is er echt tevreden 
mee. Vorige week heeft ze op de algemene vergadering van Dijledal veel cijfers gekregen, ook 
negatieve. Zij maakte uit die vergadering op dat het registratiesysteem voor de sociale 
huisvestingsmaatschappijen en een loginsysteem niet toelaat om de verliezen te keren. En dat de 
raad van bestuur zich in de toekomst zal moeten buigen over structurele maatregelen om de 
negatieve financiële toestand te keren.  
 
De schepen van Woonbeleid antwoordt dat zij sinds vorige week geïnstalleerd is als lid van de raad 
van bestuur. Zij weet dat er werk aan de winkel is en niet alleen voor Dijledal.  
 
Frederick De Buck (Groen) vraagt naar meer aandacht voor de veiligheid van fietsers en voetgangers. 
Er is een paar weken terug een item geweest op de Tiensesteenweg. Hij is teleurgesteld in de reactie 
van de politie dat ze daar ‘het probleem’ niet zagen, omdat de kinderen, de fietsers en de voetgangers 
effectief op de straat moesten. Volgens hem was het heel duidelijk dat daar een onveilige situatie was. 
Een dringende werf mag daar geen excuus voor zijn. 
Ook het tijdig wegnemen van overbodige signalisatie is een aandachtspunt. Er gaat nu opnieuw 
gewerkt worden in de Korbeek-Losestraat, Bierbeekstraat. Al weken staan daar omleidingsborden 
voor fietsers. Een brave fietser die zijn weg niet weet, rijdt nog altijd rond langs Sint-Kamillus, ook al 
kan je perfect door. Een beetje respect naar de fietsers en voetgangers zou niet slecht zijn.  
 
Frederick De Buck (Groen) meldt dat op Mevrouwkensveld een aantal inwoners groentetuintjes 
hebben aangelegd, deels op het openbaar domein dat nog niet aangelegd was. Die aanleg gaat 
stilletjes aan beginnen of bezig zijn. Is er ondertussen al overleg geweest met Dijledal over die 
groentetuintjes? Moeten de mensen schrik hebben dat de aannemer hun groenten gaat opbreken om 
gras te zaaien of haagjes te zetten? Het zou toch spijtig zijn voor de mensen die dat ondertussen 
proper gehouden hebben, dat hun werk teniet gedaan wordt.  
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De schepen van Openbare Werken antwoordt dat er aan de aannemer doorgegeven is dat de 
groentetuintjes mogen blijven liggen. Dat er geen grasveld moet ingezaaid worden op die plaatsen. 
Weliswaar moet nog uitgezocht worden of de gemeente best overeenkomsten met deze tuiniers kan 
afsluiten. Net zoals dat gebeurt voor andere plaatsen op het openbaar domein waar particulieren het 
onderhoud ervan op zich nemen. 
De dringende herstelling op de Tiensesteenweg was van Fluvius. De gemeente was er zelf niet van 
op de hoogte. 
De signalisatie in de Korbeek-Losestraat is blijven staan omdat de aannemer hoopte sneller het 
tweede deel van de werken uit te voeren.  
 
Frederick De Buck (Groen) stelt dat zijn tweede punt toch aantoont dat er vraag is naar een vorm van 
volkstuintjes. Groen dringt aan dat bekeken wordt of daar eventueel budgetten in het meerjarenplan 
voor vrijgemaakt zouden kunnen worden. 
 
Hilde Van der Putten (Groen) vraagt of bij de ontmanteling van de woning aan de loods in de 
Neervelpsestraat gedacht is aan het uitsorteren van de herbruikbare materialen? Het zal misschien 
duurder zijn om dat op die manier te doen, maar het zal toch ook veel duurzamer zijn. En dan kunnen 
die materialen naar de materialenbank in Leuven.  
 
De schepen van Openbare Werken antwoordt dat deze suggestie zal meegenomen worden.  
 
Luc De Vos (N-VA) is bezig met het invullen van zijn belastingsbrief. De raadsleden kregen voor 2024 
een loonfiche voor één vergadering. Op basis van zijn vraag aan ChatGPT kreeg hij het antwoord dat 
er geen belasting op presentiegelden van gemeenten is als het minder dan € 1.780 is. Nu heeft de 
loonsadministratie toch preventief het kleine bedrag van € 57,23 afgetrokken. Dat is ten onrechte, 
volgens ChatGPT. 
 
De burgemeester vraagt of de vraag gesteld is aan de Belgische of de Nederlandse ChatGPT. Maar 
hij zal het navragen en het zal steeds rechtgezet worden bij de finale berekening door de fiscus. 
 
Nico Frederix (N-VA) vraagt welke ondersteuning de gemeente biedt aan verenigingen die 
evenementen organiseren of willen organiseren in Bierbeek? Hoe beslist de gemeente of een 
vereniging al dan niet (financiële) steun krijgt? Wat zijn de criteria om een erkenning te krijgen als 
vereniging in onze gemeente?  
 
De schepen van Jeugd antwoordt dat de aard van de vereniging belangrijk is. Elke tak van 
vrijetijdsverenigingen heeft zijn eigen erkennings- en subsidiereglement. Het is daarin kijken waar de 
vereniging het beste aansluit. Als die vereniging voldoet aan die erkenningsvoorwaarden zijn er 
verschillende vormen van ondersteuning, gaande van gratis vergaderzalen, een uitleendienst tot 
projectsubsidies in sommige takken of werkingssubsidies en andere. 
 
De schepen van Erfgoed en Toerisme antwoordt dat deze informatie allemaal terug te vinden is op de 
website. Er is een evenementenformulier waar men tegelijkertijd bepaalde dingen in kan aanduiden en 
aanvragen. 
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